
Capello: Roma powinna podjąć poważną decyzję
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Kto będzie trenerem Giallorossich w przyszłym sezonie. Za dwa tygodnie

prawdopodobnie będziemy już znać owe nazwisko. O sytuacji w Romie

mówił w wywiadzie dla Rai Sport jej były trener, Fabio Capello.

 

- Zespołem, który myślę, może zrobić więcej, jest Roma. Mają bowiem bardzo dobry

zespół, dobry potencjał i młodą kadrę. To rzeczywistość, która po dwóch sezonach

zamieszania pod kątem technicznym, w tym roku powinna posunąć do podjęcia

poważnej decyzji i zatrudnienia trenera, który będzie mógł poprowadzić drużynę od

początku do końca. Którego trenera wybrać do Romy? Jestem przyjacielem Franco

Baldiniego, pozostawiam jemu owe zadanie.

 

Zdaniem niektórych mediów jedynym celem Romy pozostał Mazzarri, dla którego

nie ma planu awaryjnego.
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